

Mødeindkaldelse	Dato: 11-05-2023	Tid: 17.30-20.30
Mødested	Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal	
Medbring		
Skolebestyrelsens medlemmer:	Forældrerepræsentanter: <ul style="list-style-type: none"> • Kristina Helene Werner Andersen • Lone Buch • Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) • Malene Rasmussen • Karen Mette Fog Pedersen • Caroline Raun Hansen • Mette Dissing Sandahl • Kasper Vichor Robin Webster (suppleant) Medarbejderrepræsentanter: <ul style="list-style-type: none"> • Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) • Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) Elevrådsrepræsentanter: <ul style="list-style-type: none"> • Alma, 	
Tilstede:		
Afbud:	Mette, Kristina, Lone,	
Ikke meldt afbud:		
Referent	Bodil	
Indbudte		
Kopi til		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
17.30 - 17.35	1. Godkendelse af dagsorden og referat.	Godkendelse	Nina
17.35 - 17.45	2. Nyt fra elevrådet	Orientering	Eleverne
Referat af orienteringen	Mødeleder: Karen Mette Ordstyrer: Stine Referat er godkendt. Der skal dog tilføjes hvor stort underskuddet er. Vi flytter punkt 3 og 5 til efter pausen		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
17.45 - 18.15	3. Tilsyn	Drøftelse	Nina
Baggrund	Vi har nogle principper og flere er på vej. Derfor skal bestyrelsen forholde sig til, hvordan man vil føre tilsyn med principperne.		
Formål	Drøftelse af, hvordan bestyrelsen generelt vil føre tilsyn		
Bilag	"Oversigt over principper 2023"		
Referat	Forperson Nina gennemgik, hvad det indebærer at føre tilsyn med skolens principper samt forslag til forskellige måder at gøre det på. Nina foreslår at vi bruger nogle gennemgående arbejdsspørgsmål, som kan bruges i tilsynsarbejdet		
	Overordnede spørgsmål til tilsyn Hvordan kan vi som skolebestyrelse sørge for at tilsyn på Lundehusskolen foregår på en god og meningsfuld måde?		
	Arbejdsspørgsmål i forbindelse med planlægningen af tilsyn med principper <ul style="list-style-type: none"> • Hvor lang tid skal der gå fra princippet er vedtaget og til det giver mening at føre tilsyn med, hvordan princippet virker i organisationen? (Vi kan rådføre os med ledelse og personale i forhold til, hvornår det giver mening at føre tilsyn) 		

	<ul style="list-style-type: none"> Hvordan vil vi gribe tilsynet an? Og hvem giver det mening at høre fra i forbindelse med tilsynet? (Elever, personale, ledelse, forældre, statistik/målinger) Hvad spørger vi helt konkret til for at undersøge sammenhængen mellem princippernes formål/mål og hvordan de reelt virker? <p>Vi fordeler principperne hen over næste skoleårs SB's møder. Hvor vi bruger ovenstående spørgsmål til de allerede vedtagne principper og medtænker dem ift. nye principper.</p>
--	--

Tidspunkt	Emne
18.15 - 18.45	PAUSE

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
18.45 - 19.00	4. Forberede årsmøde lørdag den 3. juni kl. 9-10, herunder bestyrelsens beretning	Drøftelse og evt. godkendelse	Kim & Nina
Baggrund	Bestyrelse årsmøde er rykket til skolelørdagen, så vi holder møde med forældrene, mens børnene gør klar til sommerfest. Bestyrelsens beretning er et punkt til skolebestyrelsens årsmøde i juni, og der er tradition for at fordele emnerne blandt bestyrelsesmedlemmerne.		
Formål	At fordele punkter til årsmødet		
Bilag			
Referat af drøftelse	Punkter til årsberetningen er blevet fordelt Der bliver indkøbt alt der skal bruges til den bod, som SB står for på skolelørdagen.		

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
19.00 - 19.30	5. Årshjul og temaer kommende skoleår.	Drøftelse	Kim & Nina
Baggrund	Vi er i gang med planlægningen af det kommende skoleår og vil gerne have input til og prioritering af kommende temaer til skolebestyrelsen årshjul. På mødet fremlægger Kim en oversigt over, hvilke udviklingsområder vi har arbejdet med og hvad status er på dette		
Formål	Drøfte hvilke temaer, som vi skal prioritere det kommende skoleår.		
Bilag			
Referat af drøftelsen	<p>Mødeplan skal godkendes i august.</p> <p>Kim gennemgik status på Lundehusskolens principper og handleplaner. Der er principper og handleplaner skolen er forpligtede til at udarbejde, andre har vi selv besluttet at udarbejde.</p> <p>Kim gennemgik skolens strategiske arbejdsplan samt status på de forskellige områder. Se bilag til mødet.</p> <p>Kim gennemgik derudover, hvem der er involveret i de forskellige indsatser, hvem har ansvaret, og hvor langt skolen er i forhold til de forskellige indsatser.</p> <p>Vi havde er drøftelse af, hvor konkrete indsatserne skal beskrives. SB forholder sig til og har ansvaret for mange af de overordnede principper og retningslinjer. Skolen har ansvaret for udmøntningen og konkretiseringen af disse.</p> <p>Principper som SB prioriterer og skal vedtage i kommende skoleår</p> <ul style="list-style-type: none"> Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale sammenhænge Samarbejde mellem skole og hjem og skolens og forældrenes ansvar i samarbejdet Skolefritidsordningens virksomhed 		

	<ul style="list-style-type: none"> • Den gode overgang. (Børnehave til 0. klasse. 0. klasse til 1. klasse. 4 -6. klasse) • Derudover opfølgning på vikarudgifter samt de gode pauser <p>Forslag til temaer der skal drøftes</p> <ul style="list-style-type: none"> • Digital Dannelse samt seksualundervisning/ identitetsdannelse
--	---

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
19.30 - 20.00	6. Udetilladelse for 7.-9. klasse	Drøftelse	Bodil og Lars
Baggrund	Udskolingen har drøftet udetilladelsen for 7. årgang og om eleverne er modne nok til at tage det nødvendige ansvar i forhold til at have udetilladelse. Da det er er skolebestyrelsens beslutning, hvorvidt der skal være udetilladelse eller ej, ønsker udskolingen, at bestyrelsen forholder sig til dette.		
Formål	At drøfte om udeordningen skal fortsætte i sin nuværende form?		
Bilag			
Referat af drøftelsen	<p>Udskolingen i almindelen ønsker at beholde 7. klasse eleverne på skolen i alle pauser. Dette for at understøtte de inkluderende fællesskaber på skolen og for at kunne understøtte gode pauser for alle, med mulighed for forskellige typer aktiviteter.</p> <p>Vi håber dette også kan medvirke til en større grad af læringsparathed efter pauserne.</p> <p>Der skal være fokus på medinddragelse af eleverne omkring de mulige pauseaktiviteter. Eleverrådet skal løbende inddrages i forhold til at skabe mulighed for gode pauser til alle.</p> <p>Inklusionsvejleder og en lærer har udarbejdet et forslag med udgangspunkt i eleverrådets ønsker til aktiviteter.</p> <p>Der er ønske om at eleverne fortsat skal have mulighed for at tage selvstændigt ud og hjem til en tur, hvis forældrene giver tilladelse til det. Der kan oprettes mulighed for at afgive samtykke på Aula.</p> <p>Der bliver drøftet hvorvidt vi på sigt skal inddrage udetilladelsen i hele udskolingen. Dette tages der ikke beslutning om på nuværende tidspunkt.</p> <p>Skolebestyrelsen bakker op om forslaget til at eleverne først får udetilladelse fra 8. klasse. Vi træffer den endelige beslutning på det kommende SB -møde, da der ikke var tilstrækkeligt fremmødte til at træffe en beslutning</p>		

Tidspunkt 20.00 - 20.15	<p>7. Orientering fra:</p> <ul style="list-style-type: none"> • medarbejdere • forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer • ledelsen
Referat af orienteringen	<p>Vi har stillingsopslag oppe med ansættelsessamtaler tirsdag d. 30. maj. Vi håber at SB er repræsenteret ved samtalerne. Nina vil gerne deltage.</p> <p>Nina har været på kursus omkring skole-hjem-samarbejde, og har i den sammenhæng modtaget et inspirerende materiale. Skolen har også modtaget dette.</p> <p>De skriftlige prøver at blevet afviklet.</p>

Tidspunkt 20.00 - 20.15	8. Opfølgning på eventuelt
Referat af orienteringen	

Tidspunkt	Emne	Form	Ansvarlig
20.15 - 20.25	9. Henvendelse fra forældre	Orientering	
Referat af orienteringen	<p>Ønske om at skolen har et tættere samarbejde med klubberne og et større fokus på overgangen fra fritidshjem til klub til juniorklub. Det kan være svært at få kontakt til skolen. Det bliver der fulgt op på Der har været en henvendelse angående trafikken på Bredelandsvej. Kim er i kontakt med de rette angående dette.</p>		

Tidspunkt	Emne
20.25 - 20.30	10. Eventuelt: Der bliver spurgt til om vi oplever udfordringer med Puff -bars. Vi kan evt. hænge infomateriale op.
	11. Punkter til kommende møder: <ul style="list-style-type: none"> • Valg af ordstyrer og mødeleder-